
Protokół Nr 12/2013 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej Białogardu 
w dniu 2 października 2013 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Komisja wyjazdowa. 
 
Tematyka  Komisji:  
Wizytacja Przedszkoli Miejskich w Białogardzie. 

Od godziny 1000 do godziny 1145 Komisja wizytowała kolejno: 
1) Przedszkole Miejskie Nr 1 przy ul. 1 Maja 12, 
2) Przedszkole Miejskie Nr 3 przy ul. Kochanowskiego 21 
3) Przedszkole Miejskie Nr 2 przy ul. Chopina 4. 

 
 Wnioski i pytania radnych zgłaszane podczas wizytacji  Przedszkola Miejskiego  nr 1 
przy ul. 1 Maja 12. 
 
 K. Rosiak Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 1 poinformowała o zaleceniach 
pokontrolnych Państwowej Inspekcji Pracy. 
 Zdaniem Pani Dyrektor niezbędnym jest wymiana wentylacji. Przedszkole jest 
w posiadaniu projektu i kosztorysu dotyczącego modernizacji urządzeń wentylacyjnych.  
Koszt inwestycji - 25.000 zł. 
 Pani Burmistrz poinformowała Panią Dyrektor o planowanym spotkaniu Rad 
Rodziców z prawnikiem. Na spotkaniu omawiane będą prawne możliwości sponsorowania 
placówek oświatowych i oświatowo - wychowawczych. 

Pani Dyrektor poinformowała, że dzięki pozyskanym środkom finansowym 
przekazanym przez stowarzyszenie w ramach 1% odpisu od podatku oraz sponsorom 
przedszkole wykonało plac zabaw dla dzieci.  

Radni zwrócili uwagę na problemy z przejazdem ulicą 1 Maja z uwagi na 
zaparkowane przy przedszkolu samochody.  

Zdaniem radnego A. Milczarka na ulicy 1 Maja na odcinku drogi od ulicy 
Raczyńskiego do ul. Grunwaldzkiej po godzinie 15.00 powinien być znak drogowy 
zakazujący zatrzymywania się i postoju pojazdów. 

    Zdaniem radnego D. Glinki w mieście powinny być parkometry bądź strefa płatnego 
parkowania.  

  
 
 Wnioski i pytania radnych zgłaszane podczas wizytacji  Przedszkola Miejskiego  nr 3 
przy ul. Kochanowskiego 21. 
 

W. Hermanowska Dyrektor Przedszkola Miejskiego nr 3 zwróciła uwagę na 
konieczność wykonania termomodernizacji  budynków przedszkola. Ponadto w przedszkolu 
jest słaba wentylacja.  

Pani Dyrektor poinformowała, że w okresie zimowym, podczas mrozów miesięczny 
koszt ogrzewania budynków wynosi 13.000 zł. 

      Zdaniem radnego J. Harłacza niezbędna jest termomodernizacja obiektów oraz  
usprawnienie drożności kominów.  

Radny K. Skoczyk zapytał o ilość dzieci w przedszkolu. 
Pani Dyrektor poinformowała, że w przedszkolu jest 11 oddziałów. Do przedszkola  

uczęszcza 200 dzieci. Grupa żłobkowa liczy 60 dzieci.  
Radny D. Glinka zapytał czy są wolne miejsca w przedszkolu. 
Pani Dyrektor odpowiedziała, że jest wolne miejsce w grupie 5-latków  i 6-latków. 
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J. Leszczyk Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał jak Pani Dyrektor ocenia sytuację 

finansową przedszkola po zmianach dotyczących dofinansowania Państwa za pobyt dziecka  
w przedszkolu oraz likwidacji dodatkowych zajęć dla dzieci  zajęć rytmiki i nauki języka  
angielskiego. 

Pani Dyrektor poinformowała, że nie jest w stanie ocenić sytuacji finansowej z uwagi 
na zbyt krótki okres czasu objęty nowymi regulacjami. 

W przedszkolu nie prowadzi się nauki języka angielskiego. W grupach prowadzone 
są zajęcia rytmiki. Prowadzona jest gimnastyka korekcyjna. Kadra pedagogiczna jest 
wyszkolona i dobrze przygotowana do prowadzenia zajęć z dziećmi i w ramach zajęć 
prowadzone są zajęcia rytmiki. W przedszkolu jest logopeda. Ponadto prowadzone są 
teatrzyki dla dzieci.  
 
 
 Wnioski i pytania radnych zgłaszane podczas wizytacji  Przedszkola Miejskiego  nr 2 
przy ul. Chopina 2. 
 
  Radny J. Harłacz zwrócił uwagę na potrzebę podwyżek płac. Radny powiedział, że od  
wielu lat pracownicy nie będący pedagogami nie mieli podwyżek płac.   

Sylwia Tarasewicz Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 2 poinformowała o potrzebie 
wymiany starej nawierzchni wokół przedszkola na polbruk.  

Zdaniem Pani Dyrektor całkowitej wymianie wymagają urządzenia na placu zabaw 
dla dzieci.  

Pani Dyrektor poinformowała o pilnej potrzebie  zabezpieczenia schodów i wykonania 
barierki zabezpieczającej. Szacowany koszt wynosi 2.800 złotych.   

Istotnym jest wymiana windy, która nie jest wykonana ze stali nierdzewnej i nie 
spełnia warunków żywieniowych.  

Niezbędnym, jest wykonanie remontu tarasu. Ponadto przedszkole nie posiada 
pomieszczenia na archiwum.  

Zdaniem radnego K. Skoczyka najpilniejsza i istotna jest wymiana nawierzchni 
chodnikowej. Ponadto zbyt wysoko osadzona jest studzienka kanalizacyjna stwarzająca  
zagrożenie. 

      Radny A. Milczarek zapytał o szacunkowe koszty. 
    Pani Dyrektor odpowiedziała, że szacunkowy koszt wyłożenia polbrukiem 
powierzchni ponad 500 m2 wynosi 90.000 złotych. Szacowany koszt remontu tarasu wynosi 
30.000 zł.   

Radny D. Glinka zapytał o szacunkowy koszt wykonania placu zabaw dla dzieci, 
podobnego do placu zabaw w parku Orła Białego.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że koszt wykonania placu zabaw wynosi około 150.000 zł. 
Zdaniem radnego A. Milczarka najistotniejszym i niezbędnym jest zabezpieczenie 

schodów poprzez wykonanie odpowiedniej barierki oraz wyłożenie polbrukiem terenu wokół 
przedszkola. 

Zdaniem Radnego przedszkole wymaga wielu niezbędnych inwestycji.   
Radny A. Milczarek zapytał czy przedszkole dysponuje wolnymi miejscami dla dzieci? 
Pani Dyrektor odpowiedziała, że nie ma wolnych miejsc.  

 

protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodniczący  Komisji 
              
                                                  Maciej Danowski 
 

 


